
SLAVEN DOBROVIĆ:  

- Hvala lijepo.  

Izgleda da je ipak vrijedilo doć petnaest do sedam i hvala kolegi Sladoljevu koji je dao 

tome doprinos da ipak mogu postavit pitanje.  

Pozdravljam sve.  

Dakle ovako, gradonačelniče Tomašević vi ste veliki izborni uspjeh postigli lani, postali 

gradonačelnik i mislim da bi mogli reći da je zelena tranzicija i antikorupcija su dva, dvije vaše 

najsnažnije odrednice politike i tu su ljudi vama dali povjerenje.  

Što se zelene tranzicije tiče to je načelna, pazite to su načelne odredbe i mi ne znamo je 

li netko to shvaća površno ili dubinski, istinski, stvarno sve dok ne dođe u priliku da to 

implementira. Vi ste sad već 16 mjeseci u toj prilici i sad vas mi možemo gledati u tom 

kontekstu jeste li ili niste. Dakle što se zelene tranzicije tiče i ovo prethodno pitanje i sve skupa, 

cijela ova priča s otpadom pokazuje da stvarni ne stoje dobro, dakle i u principu da se radi o 

jednoj fasadi. Žao mi je što moram to konstatirati.  

Međutim ajmo o antikorupciji. Dakle spominjete javne nabave. Dakle jedan od 

najsnažnijih instrumenata antikorupcijski je kvalitetna javna nabava, javna nabava koja će biti 

definirana na način da se postigne najviše za najmanje odnosno da tu ne bude kartela, dogovora 

itd. Jeste li vi uzeli u obzir i gledate li šta se događa što se tiče javne nabave i koliko je to javnih 

nabava gdje imate jednog jedinog ponuđača unatoč tome što je sasvim sigurno ponuda moguća 

šira? Imate li vi te naočale, jel' tok pratite jer je to vaša važna odrednica?  

Molim vas odgovor na to pitanje.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala lijepo.  

……(Zvučni signal vremenskog ograničenja)……  

Gradonačelnik Tomislav Tomašević će dati odgovor.. Izvolite.  

 

TOMISLAV TOMAŠEVIĆ:  

- Znači kao što sam već odgovarao i na pitanja o vodomjerima itd. cijelo vrijeme 

gledamo kako da specifikacije budu što šire da se što više firmi može javiti. Zato postoji javno 

savjetovanje u postupku javne nabave gdje svi potencijalni, potencijalni ponuđači mogu dati 

komentare i onda se prema tim komentarima mijenjaju specifikacije i nakon toga ide javna 

nabava.  

Znači naravno da u nekim situacijama bude jedna ponuda međutim doista, znači evo, ne 

znam, možemo sad razgovarat, pretpostavljam da ćete ić s nekim konkretnim primjerima 

međutim stalno gledamo kako da bude što više ponuda ili u najmanju ruku da i onaj koji jedini 

daje ponudu misli da će bit drugih ponuda pa da zato jeftiniju ponudu, što se evo dogodilo 

konkretno baš s upravljanjem odlagalištem.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala lijepo. Dodatno objašnjenje tražite? Da. Izvolite, gospodin zastupnik Slaven 

Dobrović.  
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SLAVEN DOBROVIĆ:  

- Dakle gradonačelniče to nije dovoljno. To vam nije dovoljno. Dakle javno 

savjetovanje je jedna forma koju se ispoštuje međutim kad se sastavlja specifikacija i kad se 

rade konzultacije raznoga tipa, što je moguće, onda, a naše malo tržište je takvo poduzetnici 

reagiraju tako da se ne javljaju. Osim toga specifikacije mogu bit takve da isključuju.  

Dakle imali ste javni natječaj dakle za ove podzemne spremnike, jel' tako, imate jednog 

jedinog. Dakle imate sada vozila, dakle Čistoće. Kako je tamo definirano, tko se sve može 

javiti? Jeste ograničili dakle specifikacijom i tehničkim uvjetima tipove vozila? Dakle je li 

moguće da djelatnik Čistoće kaže ne, ja baš želim da se zatvaranje ovoga ili onoga događa 

ovako da je međuosovinski razmak toliki ili ne znam šta? Nekakve gluposti, valjda da je 

promjer cilindra toliki. Dakle vi tražite funkciju. Dakle ovakav javni natječaj, a ima ih puno, ne 

garantira dobru kvalitetu javne nabave. Dakle to je monopolizirani natječaj u kojem cijene 

skaču u nebo i toga se Zagreb nagledao. Nagledao se.  

I mi smo svi, ja isto recimo, ulagali nadu u vas da ćete vi to razriješiti. Ne, vi to niste 

razriješili. Vi ste možda negdje, imate eto problema s ovim ili s onim partikularno al' načelno 

je sve isto. Sve vam je isto. Dakle skinite ružičaste naočale i pogledajte stvari kako stoje. Dakle 

klijentele i dalje dogovaraju svaku važnu javnu nabavu a neki proizvođači koji nude kvalitetno 

su isključeni. Isključeni iz vrlo važnih javnih nabava. Prema tome tu je vaša odgovornost. Pa 

evo 

……(Zvučni signal vremenskog ograničenja)……  

možemo o tome dalje pričat,  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala lijepo.  

 

SLAVEN DOBROVIĆ:  

- vremena nema.  

 

TOMISLAV TOMAŠEVIĆ iz klupe:  

- Recite.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Da, isteklo je.  

Gradonačelniče hoćete dati dodatno pojašnjenje? Izvolite.  

 

TOMISLAV TOMAŠEVIĆ:  

- Dobro. Znači zastupniče Dobrović znači i vama je isto znači sve isto. Jel' tako? I zato 

evo isto kao i zastupniku Petku, zato su takvi napadi od C.I.O.S. Grupe jer je sve isto. I zato i 

zato je i zato je histerija u medijima bila oko novog modela s vrećicama jer je sve isto. Sve isto. 

Ništa se nije promijenilo uopće. I zato je i zato je i zato su prazni kontejneri s miješanim 

otpadom jer je sve isto. Baš se ništa nije promijenilo. Jel' tako? Sve je isto.  

……(Nerazumljive upadice iz klupe)……  

I što se tiče, što se tiče konkretnih stvari koje ste spomenuli, znači na iskaz interesa za 

podzemne spremnike tj.  

……(Nerazumljive upadice iz  klupa)……  

Šta je ovo? Hoću ja odgovarat ili što?  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Molim vas da imamo mir i tišinu u vijećnici. Izvolite.  
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……(Žamor)……  

 

TOMISLAV TOMAŠEVIĆ:  

- A ne, ne moram ja odgovarat.  

……(Žamor)……  

Pa dobro, evo dobit ćete pisani odgovor.  

 


